

City of Greater Dandenong Services for Older People and People with a Disability

The City of Greater Dandenong provides the following services to support and assist older people, people with a disability and their carers living in the community.

Community Care

Community Care is a support service to help older residents and residents with a disability to remain active and supported in their home. This is done through home care, personal care, respite services and home maintenance. Council will assess the needs of each person and create a care package that suits them and their family.

Planned Activity Groups

The Planned Activity Groups program provides older people and disabled people with structured activities to help them maintain their physical and emotional health, so they are able to live at home and stay connected to their community. The program caters for people from diverse backgrounds.

Food Services (Meals on Wheels)

Council's Food Services provides a range of quality meals to the home when it becomes difficult for people to cook for themselves. The service can cater for cultural needs.

Community transport service

Council's Community Transport Service provides transport to the frail, elderly, and people with poor mobility in the Greater Dandenong community. An assessment may be required to access this service.

Greater Dandenong 市議會的年長人士與殘障人士服務

Greater Dandenong 市議會為本社區的年長人士、殘障人士及其護理人員提供以下援助與協助服務。

社區護理

社區護理是一項支援服務，旨在幫助年長人士和殘障人士保持活躍並為其提供上門支援，包括家庭護理、個人護理、暫休服務和家務與維修。市議會將對每個人的需求進行評估，並制訂適合當事人及其家庭的護理組合方案。

計劃活動小組

計劃活動小組項目為年長人士和殘障人士提供有計劃的活動，幫助他們保持身心健康，使之能夠居住在家中並與其社區保持聯絡。該項目面向多元文化背景的人士。

膳食服務（送餐服務）

市議會的膳食服務為那些無法自己動手煮飯的人士提供上門送餐服務，飯菜質素上乘，種類繁多，並可滿足不同文化背景人士的飲食需求。

社區交通服務

市議會的社區交通服務為 Greater Dandenong 社區年老體弱、行動不便的人士提供交通服務。使用該項服務可能需要接受評估。

Chinese Traditional (Hong Kong)



Disabled parking permits

A disabled parking permit allows you to park in special parking bays around the City of Greater Dandenong. If you or a family member has a permanent or temporary disability that restricts mobility, you may be eligible for a disabled parking permit. For more information please call 8571 1000.

If you have any questions, or would like to access one of these services, contact Community Care on 8571 5503. If you need to speak to someone in your own language contact TIS on 13 14 50 and ask them to connect you to 8571 5502.

殘障人士泊車許可證

憑殘障人士泊車許可證，可以在 Greater Dandenong 市內各地的特殊泊車位泊車。如果您或您的家庭成員有因有永久性或臨時性殘疾而行動不便，您可能也有資格獲得殘障人士泊車許可證。詳情請致電 8571 1000。

如果您有任何問題或者需要上述服務，請致電 8571 5503 聯絡社區護理。如果您需要使用自己的母語查詢，請致電 13 14 50 與 TIS 聯絡，然後要求其為您接通 8571 5502。